
 

Artikel 35-vragen 

Burger Belangen Moerdijk / BBB Bondgenoot 

De heer P. Stehouwer 

Kenmerk 00965 35 
Datum 1 maart 2024 

Onderwerp Aansluitingen glasvezelnetwerk E-Fiber 

Geachte heer Stehouwer, 

U heeft de volgende vraag c.q. vragen ex artikel 35 Reglement van Orde op 21 februari 2024 
met betrekking tot de aansluitingen op het glasvezelnetwerk van E-Fiber aan het college van 
burgemeester en wethouders gesteld: 

Het antwoord op boven gestelde vraag c.q. vragen luidt: 

1. Met de antwoorden die men krijgt is dit al met al een verwarrende situatie voor een steeds 

groter aantal inwoners en bedrijven die met smart wachten op aansluiting. Komt deze nu wel 

of komt deze niet en zo ja, wanneer? 

De gemeente heeft geen opdrachtgevende rol en heeft slechts een beperkte invloed op de 

planning van de uitrol van het netwerk. E-Fiber is inmiddels overgenomen door Open Dutch 

Fiber (ODF). ODF geeft nog steeds aan conform de afgesloten samenwerkingsovereenkomst 

alle adressen te voorzien van een aansluiting. April 2021 is gestart met de aanleg van het 

glasvezelnetwerk. Deze aanleg is een uitgebreid en relatief langdurig traject en is voor een 

groot deel, maar nog niet geheel afgerond. Na de aanleg van het netwerk, zichtbaar door het 

paarse “draadje”, is er nog geen signaal beschikbaar. Dat is namelijk afhankelijk van de 

montage in de woning, de realisatie van een aantal ondersteuningsinrichtingen en het verder 

geschikt maken van de overige delen van het netwerk. Daar kan in sommige gevallen 

inderdaad enige tijd overheen gaan die als lang kan worden ervaren. Een groot aantal 

aansluitingen is al gerealiseerd, echter nog niet alle. Daar wordt, met name in de westelijke en 

noordwestelijke kant van onze gemeente, nog volop aan gewerkt.  

 

2. Hoe kan het zijn, dat op een adres waar al een schouw heeft plaatsgevonden en er al een 

paarse (holle) kabel ligt ingegraven in  de voortuin dat er maanden na dato nog steeds geen 

aansluiting in huis is gerealiseerd? Sterker nog, men soms zelfs aangeeft dat dit niet kan?. 

Sommige delen van het netwerk moeten worden aangelegd in gronden die niet in eigendom 

zijn van de gemeente. Dat kan tot vertraging leiden. Daarnaast is voor de aanleg van sommige 

delen van het netwerk een vergunning of toestemming nodig van andere bevoegd gezagen 

dan de gemeente. De praktijk leert dat dit een tijdrovend proces is, dat op enkele plaatsen nog 

loopt. Het kan daarbij voorkomen dat delen van het netwerk die al wèl zijn aangelegd en 

geschouwd, afhankelijk zijn van een ander deel van het netwerk dat nog niet aangelegd kan 

worden. Het is dan (nog) niet mogelijk een aansluiting te verzorgen. 



 

3. Heeft de gemeente een rol in het gebrek aan voortvarendheid bij het uitrollen en/of kan de 

gemeenten iets betekenen in het bespoedigen daarvan?  

Er is wekelijks overleg waarin o.a. alle lopende zaken en de planning worden besproken. Waar 

mogelijk zet de gemeente zich in om de juiste contacten te leggen, voortdurend het 

maatschappelijk en economisch belang bij betrokken partijen te benadrukken en betrokken 

partijen waar mogelijk tot voortvarendheid te manen.  

 

4. Klopt het verhaal m.b.t. het waterschap en in hoeverre heeft het waterschap de autoriteit om 

aansluiting te “blokkeren”?  

Een belangrijk gedeelte van het netwerk wordt gelegd in waterkeringen (ook in de omgeving 

waar nu nog wordt gewerkt). In die gevallen is er op grond van de Waterwet een vergunning 

nodig van het waterschap Brabantse Delta. En soms is ook privaatrechtelijke toestemming 

nodig, omdat het waterschap eigenaar van de grond is waar de kabel overheen moet. Het 

waterschap stelt uiterst strenge eisen aan de aanleg van kabels in waterkeringen. Het is dan 

aan de aanvrager / aanlegger, ODF, om te zorgen dat de juiste en voldoende gegevens en 

overwegingen worden verstrekt aan het waterschap. De gemeente bemiddelt hierin en speelt 

een rol in het benadrukken van het maatschappelijke en economische belang van het 

glasvezelnetwerk. Het waterschap maakt zijn eigen afweging, er is geen sprake van 

“blokkeren”. Tenslotte is het goed om te weten dat er in de jaarlijkse terugkerende periode 

tussen 1 oktober en 1 april in waterkeringen geen werkzaamheden mogen worden uitgevoerd 

van het waterschap (de zogeheten “gesloten periode”). 

 

5. Is het mogelijk tevens via de gemeentelijke communicatiekanalen en/of de (sociale of 

papieren) media een heldere mededeling te doen aan onze inwoners -en dan m.n. het 

buitengebied- over status en voortgang van de aanleg, zodat (iedereen) weet waar men aan 

toe is en wat en wanneer men iets kan verwachten? 

De gemeente heeft vanuit haar rol slechts een beperkte invloed op de planning van de uitrol 

van het netwerk. Deze planning is bovendien afhankelijk van een groot aantal externe 

factoren, waar de gemeente geen of weinig invloed op heeft. Op de webpagina van de 

gemeente Moerdijk is een vraag-antwoordpagina ingericht over de aanleg van het 

glasvezelnetwerk. Hier is ook uiteen gezet wat de rol van de gemeente is. Vragen / 

opmerkingen met betrekking tot status en voortgang van de aanleg worden doorgezet naar 

ODF, met het verzoek hierop per specifieke situatie op te reageren. Dat wordt meegedeeld aan 

de betrokkene.  

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Moerdijk, 
de gemeentesecretaris, 

 
ir. J.C. Slagboom 

de burgemeester, 

 
A.J. Moerkerke 

 


